

FOR RELEASE ON 18 FEBRUARY

FINAL



ENGLISH PRESS RELEASE (GERMAN VERSION UNDERNEATH)

SFG COMPOSITES TO DEBUT EUROPEAN EXPANSION OF ADVANCED SMC COMPRESSION PRODUCTION AND MOLDING CAPABILITIES AT JEC WORLD 2025

Dubai-Based OEM Manufacturer Offers Cost-Effective, High-Quality Composite Solutions with Faster Lead Times

Dubai, UAE – 18 February 2025 – At JEC World 2025 in Paris, SFG Composites, a leading OEM manufacturer of high-performance composite components, will debut its advanced in-house SMC production and compression molding capabilities for the European market. Operating from Dubai's strategic location, SFG delivers cost-efficient, high-quality composite solutions with shorter lead times, streamlined logistics, and a stable supply chain—offering European manufacturers a strong alternative to domestic and Asian suppliers.

End-to-End SMC Production for Maximum Efficiency

SFG provides a turnkey manufacturing solution, managing the entire process in-house—from SMC material production and compression molding to testing, packaging, and global distribution. This integrated approach eliminates inefficiencies and ensures consistent quality and reliability. *"Our goal is to provide European manufacturers with a high-quality, cost-effective alternative for composite production," said Jacques Bechaalani, General Manager of SFG Composites. "With our advanced SMC compression capabilities and Dubai's abundant access to skilled professionals, we ensure precision, efficiency, and seamless scalability to meet evolving industry demands."*

High-Performance & Cost-Effective Production

SFG operates 11 presses up to 2,000 tons, with a production capacity of 6,000 tons per year, ensuring economies of scale and precision manufacturing. Running 365 days a year, our advanced German machinery enables continuous production, maximizing efficiency and output. Leveraging Dubai's tax-efficient operations, skilled workforce, and cutting-edge technology, SFG delivers globally competitive pricing without sacrificing performance.

Agility & Flexibility: A Customer-First Approach

As a family-owned company with 50+ years of expertise, SFG offers tailored solutions, rapid response times, and year-round production to help European manufacturers adapt quickly to market demands.

Sustainability & Corporate Responsibility

SFG integrates eco-friendly production, sustainable materials, and renewable energy into its processes, enabling clients to achieve their ESG goals without compromising quality. The company's commitment to workforce development is evident in its team of 700+ employees, many of whom have been with SFG for 10, 20, or even 40 years. "By combining precision with sustainability, we help clients meet both performance and environmental standards," said Bechaalani.

Strategic Location: Faster, More Reliable Supply Chains

SFG's 53,000 m² production hub in Dubai, backed by streamlined logistics and a business-friendly environment in Dubai, ensure fast, reliable delivery to Europe. *"European manufacturers need scalable, high-quality solutions with cost efficiency,"* said Volker Napp, European Liaison Officer. *"Dubai's efficiency and seamless logistics give SFG a strong advantage in serving the European market."*

AVK Membership: Commitment to European Composite Innovation

As a member of AVK, the German Association for Fiber Reinforced Plastics/Composites, SFG is committed to driving innovation and sustainability in the European composites industry.



About SFG Composites

[SFG Composites](#) (renamed from Solico Composites) is a family-owned leader in OEM manufacturing, established in 1966, specializing in in-house SMC material production, end-to-end compression molding and composite products manufacturing. With a 53,000 m², ISO9001 certified, production hub in Dubai, centrally positioned between major global markets, we ensure seamless and efficient worldwide distribution. Our dedicated team of 700+ employees is the foundation of our success, fostering strong teamwork and long-term client relationships. Equipped

with advanced German machinery, we deliver consistent quality, efficiency, and reliability. SFG Composites is part of a broader family of successful global manufacturers, including [SWS Board Technology](#), a world leader in action sports boards; [Solico Tanks](#), a leading producer of GRP Panel tanks; and [ASIS Boats & Ocean Craft Marine](#), specialists in high-performance RHIBs.

SFG Composites is a Trademark of Solico Fiber Glass Factory LLC (SFG).

Visit **SFG Composites** at **JEC World 2025, Paris, 4 – 6 March** stand 5C142, to learn more about our solutions and how we can help your business succeed.

For more information, please visit www.sfgcomposites.com.

Contact Information:

Renske Visser

Email: renske@sfgcomposites.com



SFG COMPOSITES PRÄSENTIERT SEINE EUROPÄISCHE EXPANSION DER FORTSCHRITTLICHEN SMC-PRODUKTION UND -FORMTEILHERSTELLUNG AUF DER JEC WORLD 2025

OEM-Hersteller aus Dubai bietet kosteneffiziente, hochwertige Composite-Lösungen mit kürzeren Lieferzeiten

Dubai, VAE – 18. Februar 2025 – Auf der JEC World 2025 in Paris stellt SFG Composites, ein führender OEM-Hersteller von Hochleistungs-Verbundwerkstoffkomponenten, erstmals seine SMC-Produktion und Formteileherstellung für den europäischen Markt vor. Dank des strategischen Standorts in Dubai bietet SFG kosteneffiziente und hochwertige Composite-Lösungen mit kürzeren Lieferzeiten, optimierter Logistik und stabilen Lieferketten – eine starke Alternative zu europäischen und asiatischen Zulieferern.

End-to-End SMC-Produktion für maximale Effizienz

SFG bietet eine durchgehende Fertigungslösung, die den gesamten Produktionsprozess intern abdeckt – von der Herstellung des SMC-Materials über die Formteileherstellung bis hin zu Qualitätstests, Verpackung und weltweitem Vertrieb. Dieser integrierte Ansatz eliminiert Ineffizienzen und garantiert eine gleichbleibend hohe Qualität. „Unser Ziel ist es, europäischen Herstellern eine kosteneffiziente, hochwertige Alternative für die Composite-Produktion zu bieten“, sagt Jacques Bechaalani, General Manager von SFG Composites. „Mit unserer fortschrittlichen SMC-Kompressionsfertigung und dem Zugang zu qualifizierten Fachkräften in Dubai gewährleisten wir Präzision, Effizienz und nahtlose Skalierbarkeit, um den Anforderungen der Branche gerecht zu werden.“

Hochleistungsfähige & kosteneffiziente Produktion

SFG betreibt 11 Pressen mit bis zu 2.000 Tonnen Presskraft und einer Produktionskapazität von 6000 Tonnen pro Jahr, was eine optimale Skalierbarkeit und hochpräzise Fertigung ermöglicht.

Dank Dubais wirtschaftlicher Rahmenbedingungen, einer gut ausgebildeten Belegschaft und modernster deutscher Maschinen, bietet SFG wettbewerbsfähige Preise – ohne Kompromisse bei der Leistung einzugehen.

Agilität & Flexibilität: Kundenorientierter Ansatz

Als familiengeführtes Unternehmen mit über 50 Jahren Erfahrung bietet SFG maßgeschneiderte Lösungen, schnelle Reaktionszeiten und eine ganzjährige Produktion, um europäischen Herstellern maximale Anpassungsfähigkeit zu garantieren.

Nachhaltigkeit & unternehmerische Verantwortung

SFG integriert umweltfreundliche Produktionsverfahren, nachhaltige Materialien und erneuerbare Energien optimal in seine Prozesse, sodass Kunden ihre ESG-Ziele erreichen können, ohne Kompromisse bei der Qualität einzugehen. Die 700+ Mitarbeiter des Unternehmens sind ein wesentlicher Erfolgsfaktor – viele von ihnen sind bereits seit 10, 20 oder sogar 40 Jahren Teil des Teams. „Durch die Verbindung von Präzision und Nachhaltigkeit helfen wir unseren Kunden, sowohl Leistungs- als auch Umweltstandards zu erfüllen“, fügte Herr Bechaalani hinzu.

Strategischer Standort: Schnellere, zuverlässigere Lieferketten

Mit einem 53.000 m² großen Produktionszentrum in Dubai und optimierter Logistik gewährleistet SFG eine schnelle und zuverlässige Lieferung nach Europa.

"Europäische Hersteller benötigen skalierbare, qualitativ hochwertige und kosteneffiziente Lösungen," sagt Volker Napp, European Liaison Officer. "Dank Dubais Effizienz und nahtloser Logistik bietet SFG einen entscheidenden Vorteil für den europäischen Markt."

AVK-Mitgliedschaft: Engagement für die europäische Composite-Industrie

Als Mitglied der AVK – Industrievereinigung Verstärkte Kunststoffe e.V. setzt sich SFG aktiv für die Förderung von Innovation und Nachhaltigkeit in der europäischen Composite-Branche ein.

Über SFG Composites

SFG Composites (ehemals Solico Composites) ist ein familiengeführter OEM-Hersteller, der seit 1966 auf die SMC-Produktion und Formteileherstellung spezialisiert ist. Unser 53.000 m² großes, ISO 9001-zertifiziertes Produktionszentrum in Dubai liegt strategisch günstig zwischen den wichtigsten globalen Märkten und ermöglicht eine effiziente, reibungslose weltweite Lieferung. Mit 700+ engagierten Mitarbeitern setzen wir auf Teamwork und langfristige Kundenbeziehungen. Dank modernster deutscher Maschinen gewährleisten wir höchste Qualität, Effizienz und Zuverlässigkeit. SFG Composites ist Teil einer erfolgreichen Gruppe globaler Hersteller, zu der auch SWS Board Technology, der Weltmarktführer für Action-Sport-Boards, Solico Tanks, ein führender Hersteller von GRP-Paneeltanks, sowie ASIS Boats & Ocean Craft Marine, Spezialisten für Hochleistungs-RHIBs, gehören.

SFG Composites ist eine eingetragene Marke von Solico Fiber Glass Factory LLC (SFG).

Besuchen Sie SFG Composites auf der JEC World 2025 in Paris (4.–6. März, Stand 5C142), um mehr über unsere Lösungen zu erfahren und wie wir Ihr Unternehmen unterstützen können.

 Weitere Informationen: www.sfgcomposites.com

Kontakt

 Renske Visser

 E-Mail: renske@sfgcomposites.com

700+ MITARBEITER
53000 M² PRODUKTIONSZENTRUM IN DUBAI
NÄHE ZU INTERNATIONALEN SEE- UND FLUGHÄFEN



11 DEUTSCHE PRESSEN
6.000 TONNEN JAHRESPRODUKTION
PRESSKAPAZITÄT BIS ZU 2.000 TONNEN
BETRIEB 365 TAGE IM JAHR





SINCE 1986
SFG
COMPOSITES

VERTIKALE INTEGRATION

**EIGENE SMCROHMATERIAL-
PRODUKTION**

**MEHR EFFIZIENZ &
KOSTENKONTROLLE**